
Besluitenlijst Commissievergadering Bestuur en middelen
Datum 07-04-2021
Tijd 19:30 - 21:05
Locatie digitaal, via videoconferencing
Voorzitter de heer L. Linssen

Leden commissie bestuur 
en middelen

R. Coolen, S. van de Haterd en L. Linssen
G. Teeuwen, C. Wetemans 
B. Stappers, vacature
D. Voermans      
J. Vissers
H. Meewis
R. Verheul

Afwezigheid / vervanging De heer P. van Melick (CDA) neemt namens het CDA 
deel aan de vergadering. De heer Bauke Stappers 
neemt namens het CDA voor het eerst als nieuw 
commissielid deel aan de vergadering. De heer Verheul 
(LS) is afwezig met kennisgeving.

Aanwezige 
portefeuillehouders

D. Schmalschläger, P. Verlinden, S. Backus

Overige aanwezige 
raadsleden/commissieleden

geen

Ambtelijke ondersteuning I. Kuijpers, T. Sampers, E. Lucassen 
Deelname derden M. Hellinga, politie basisteam Weert, Nederweert en 

Leudal
Insprekers Geen
Publieke tribune Digitale bijeenkomst
Commissiegriffier J. Lommen

1 Opening
De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur, heet iedereen van harte 
welkom en maakt melding van de afwezigheid en de vervanging zoals 
hierboven aangegeven.

2 Vaststellen agenda
De agenda wordt conform het voorliggende concept vastgesteld.

3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering
Het verslag van de vergadering van de commissie van 3 maart 2021 wordt 
conform voorliggend concept vastgesteld.

4 Spreekrecht niet-commissieleden
Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt.

5 Presentatie en thema's
5.a Jaarlijks gesprek met teamleider Basiseenheid Weert-Nederweert en 

Leudal
De heer Hellinga verzorgt namens de Basiseenheid Weert, Nederweert, 
Leudal een presentatie over de werkzaamheden van 2020, en geeft een 
vooruitblik op de speerpunten voor 2021. De presentatie is bij de stukken 
gevoegd. Naar aanleiding van zijn presentatie worden enkele vragen 
gesteld.
De heer van Melick vraagt naar de dumping van het afval, met name 
drugsafval. Hij vindt dit niet terug in de cijfers. Geantwoord wordt dat dit 
valt onder de kop ondermijning. Hier wordt veel gedaan om de keten van 
drugsfabricage tot handel te onderbreken. Het vinden van afval leidt tot de 
conclusie dat er ook in de omgeving gefabriceerd wordt. Ook met niet direct 
voor de hand liggende zaken zoals de fabricage van ketels nodig voor de 
vervaardiging van drugs, inzetten elektriciens etc. wordt de keten 
doorbroken. Hiermee zijn al diverse successen geboekt.
De toename van overlast in Horn had met name te maken met overlast door 
rondhangende jeugd. 
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De heer Vissers merkt op dat de genoemde speerpunten meer de landelijke 
speerpunten zijn. Zijn dit wel zaken die ook in het landelijke Leudal spelen?
Het zijn inderdaad landelijke speerpunten, maar de inzet hierop is 
maatwerk. Daar waar de problematiek minder voorkomt zal de inzet herop 
navenant zijn. 
Verder vindt hij het aantal wijkagenten aan de lage kant. Volgens hem is 1 
wijkagent op 5000 inwoners een norm. 
Geantwoord wordt dat dit inderdaad een richtlijn is, maar dat ook hier 
maatwerk nodig is. Voor Amsterdam en andere stedelijke gebieden zijn die 
zeker nodig, maar voor een gebied zoals Leudal, waar de problematiek toch 
van een andere aard is, is het huidig aantal voldoende. De heer Hellinga is 
ervan overtuigd dat de inwoners in Leudal goed kunnen worden bediend 
door de huidige inzet van de wijkagenten.
De heer van de Haterd vraagt naar de verschuiving van de High Impact 
Crime naar Cybercrime. Heeft dit ook dezelfde verschuiving in Leudal. 
Antwoord: Ja, ook in Leudal toegenomen. Er is veel inzet om dit alles goed 
onder de aandacht te brengen van de inwoners en de specifieke doelgroepen 
(vaak ouderen). 
De heer van de Haterd vraagt ook naar de borging kwaliteit van de opleiding 
voor nieuwe agenten. Er zijn heel veel nieuwe agenten nodig. Is dan nog 
wel een goed kwaliteitsniveau mogelijk.
Antwoord: Ja, de politieopleiding in Nederland is met twee jaar de langste 
van Europa. De studenten worden met goede begeleiding en diverse 
leervormen goed voorbereid op hun taak.
De heer Meewis vraagt naar de snelheidscontroles binnen de bebouwde 
kom. Is dit wel voldoende.
Antwoord: Ja, er wordt gericht gecontroleerd. Bij klachten over grote 
snelheid in een bepaalde straat/wijk, dan moet men zich rechtstreeks 
richten tot de wijkagenten, die vervolgens actie zullen ondernemen en 
gerichte controles laten entameren. Telefonisch kan dit door 0900-8844, en 
verder per e-mail (adressen vindbaar op de website van de politie).
De heer Wetemans merkt op dat er veel capaciteit gegaan is, en nog gaat 
naar landelijke items. Komt dit niet ten koste van de inzet in Leudal.
Geantwoord wordt dat dit zeker deels het geval is, maar dat de politie hier 
de landelijke instructies moet volgen. De vele demonstraties die landelijk 
plaatsvonden zijn ook met hulp van de lokale politieteams begeleid.  
Verloven zijn ingetrokken en er ontstaan stuwmeren van verlof die op enige 
tijd zullen moeten worden weggewerkt. 
De heer Hellinga wordt bedankt voor zijn duidelijke presentatie. Hij spreekt 
de hoop uit om elkaar volgende jaar weer te ontmoeten , maar dan fysiek in 
de raadzaal.

6 Raadsvoorstellen
6.a Uitvoering Convenant Gastvrij Leudal

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de 
raadsvergadering van 20 april 2021 conform het raadsvoorstel te besluiten. 
Wat de commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagingen kunnen.
Gevraagd wordt waarom het college dit niet kan afhandelen. Het betreft 
uitvoering. De heer Verlinden antwoordt dat dit zo op wens van de raad 
destijds in het convenant is opgenomen. In het  nieuwe convenant, dat 
binnenkort wordt vastgesteld, zal een andere wijze worden voorgesteld. De 
commissie kan zich daarin vinden. Diverse commissieleden willen graag nog 
weten om hoeveel aanvragen het gaat. Het betreft 5 à 6 ondernemers die 
de gelden dit jaar hebben teruggevraagd. Een lijstje hiervan zal worden 
toegezonden aan de commissieleden.

6.b Aanwijzing afvaardiging AB gemeenschappelijke regelingen RD 
Maasland
De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de 
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raadsvergadering van 20 april 2021 conform het raadsvoorstel te besluiten. 
Wat de commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagingen kunnen.
Er is geen beraadslaging bij dit onderwerp.

6.c Aanmerken presentiegeldvergoeding van commissieleden als 
vrijwilligersvergoeding
De commissie geeft bij monde van de heer Meewis de gemeenteraad in 
overweging om het raadsvoorstel in de raadsvergadering van 20 april 2021 
te bespreken.
De heer Meewis (PAL) heeft enkele vragen ten aanzien van dit onderwerp. 
Hij wil de regeling laten ingaan per 1 januari 2021 en  niet halverwege een 
(belasting) jaar. Daarnaast heeft hij een vraag ten aanzien van de 
verklaring IB (Inkomstenbelasting) die door de gemeente wordt ingestuurd.
De vragen zullen schriftelijk worden beantwoord.
Inmiddels is de vraag over de IB verklaring schriftelijk beantwoord door de 
heer Sampers, die vanwege technische problemen niet tijdens de 
vergadering kon antwoorden: Indien er werkzaamheden worden uitgevoerd 
door iemand die geen dienstbetrekking heeft bij de gemeente, moeten de 
uitbetaalde bedragen middels een IB 47 formulier worden aangegeven. Op 
deze wijze kan de belastingdienst controleren of de ontvanger deze 
bedragen ook aangeeft. Betalingen aan vrijwilligers die onder de 
vrijwilligersregeling vallen, hoeven niet te worden doorgegeven.  Hier hoeft 
dus geen IB 47 formulier te worden aangegeven. 

7 Vanuit de raad ingekomen stukken
Er zijn geen brieven doorgezonden voor deze vergadering.

8 Aan de commissie gerichte stukken
8.a Voorbereiding aanbestedingsprocedure inkoop accountancy voor 

onderzoek jaarstukken 2021 t/m 2024
De heer van Melick vraagt naar de noodzaak om opnieuw aan te besteden. 
Er is immers gebleken dat er weinig kandidaten zijn die de expertise (en de 
wil) hebben om de jaarstukken van gemeenten van de omvang van Leudal 
te controleren. 
De wethouder zegt, hoewel hij hier niet over gaat, zich te kunnen vinden in 
continuering van de diensten door de huidige accountant.
Mw. Teeuwen stemt hier ook mee in, gelet op de prijs/kwaliteit van de 
huidige accountant en de daar aanwezige expertise. 
De heer Voermans merkt op dat de gemeenteraad zich wel bewust moet zijn 
dat de aanbestedingsregels zoals die door de raad zelf zijn opgesteld ook 
voor de gemeenteraad zelf gelden. Hij wil niet dat ondernemers achteraf op 
dit gebied verwijten kunnen maken aan de raad dat men zich niet aan de 
eigen regels houdt. 
Het niet houden van een nieuwe aanbesteding moet dan rusten op een 
goede argumentatie. De heer Voermans heeft dit in de voorliggende stukken 
nog niet voldoende kunnen lezen.
Het huidige contract van de accountant loopt tot en met het boekjaar 2020. 
De heer Meewis wil met 1 jaar verlengen.
De heer Wetemans vraagt of bij een aanbesteding automatisch de laagste 
bieder de opdracht krijgt. De heer Cornelissen antwoordt dat dit afhankelijk 
is van de manier waarop dit in de aanbesteding is verwoord. Daar staan de 
criteria en de wegingsfactoren benoemd.
De heer Linssen merkt op dat het niet meer de accountant is die de 
rechtmatigheid zal toetsen in de toekomst, maar dat dit een taak voor het 
college wordt. Hij wil graag dat dit in de toekomst als speerpunt bij de 
advisering door de accountant wordt meegenomen. De overige 
commissieleden kunnen zich hierin vinden.
De conclusie van de discussie is, dat niet alle fracties op één lijn zitten voor 
wat betreft de aanbesteding. De heer Cornelissen zal het besprokene ter 
afweging door het presidium meenemen in de vergadering van 13 april 
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2021.
8.b Notitie portefeuillehouder over procedures WOZ-waarden

De notitie is voor de commissie helder. De heer Verlinden merkt aanvullend 
nog op dat de BsGW zelf nog kritisch moet kijken naar de huidige manier 
van taxeren, en de daarvoor te gebruiken grondslag. De waarderingskamer, 
die de kwaliteit van de waarderingen bewaakt vindt de waarderingen nog 
wel voldoende, maar het niveau is lager dan toen de taxatie nog in eigen 
handen was. 
De heer Meewis complimenteert de BsGW met de afhandeling van 
telefonische meldingen over vermeende fouten in de taxatie. Deze werden 
snel en adequaat opgelost.
De heer Wetemans pleit voor een algemene verlaging van de taxatiewaarde 
met 20% en daar tegenover een verhoging van de OZB met 20%. Per saldo 
is het resultaat dan gelijk, maar het aantal claims zal verminderen.
De heer Verlinden antwoordt dat dit niet alleen politiek moeilijk is, maar dat 
dit ook niet geaccepteerd zal worden door de waarderingskamer.
De heer van Melick pleit nog voor steun van de VNG, omdat dit probleem 
landelijk speelt. De heer Verlinden vult hierop aan, dat de drempel van 5% 
afwijking die voorheen mogelijk was, door Europese regelgeving niet meer 
mogelijk is. 

9 Langetermijnkalender
Er zijn geen opmerkingen ten aanzien van de kalender.

10 Openstaande actiepunten
Er zijn geen openstaande actiepunten.

11 Mededelingen en Rondvraag
De heer Meewis vraagt naar de aankoop van de gronden nodig voor de 
vestiging van de basisschool in Ittervoort. De voorzitter verwijst die vraag 
door naar de commissie sociaal van 8 april.

12 Sluiting
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering 
om  21:05 uur. De volgende vergadering is gepland op woensdag 19 mei 
2021.


